

Amazing 日本
JAPAN 本

7D5N

东京+迪士尼乐园/ 富士山/京都/大阪

TOKYO + DISNEYLAND/MT. FUJI/KYOTO/OSAKA

Tour Code: JDA-16



Japan
日本



Osaka Castle
大阪城堡



Oshino Hakkai
忍野八海



Fushimi Inari Taisha
伏见稻荷大社



Tokyo Disneyland
东京迪士尼乐园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Kyoto Kiyomizu Temple
清水寺



Arashiyama
嵐山公園



Hakone Shrine
箱根神社



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ TOKYO

D2 TOKYO (MOB)

- ☑ Tokyo Disneyland (With Fireworks Show)

D3 TOKYO 🚗 MT.FUJI (B/L/D)

- ☑ Tsukiji Fish Market
- ☑ Sensoji (Asakusa Kanon Temple)
- ☑ Nakamise-dori Street
- ☑ Shibuya
- ☑ Duty Free Shop

D4 MT.FUJI 🚗 HAKONE 🚗 HAMAMATSU (B/L/D)

- ☑ Hakone Shrine
- ☑ Oishi Park (Overlook Mount Fuji)
- ☑ Oshino Hakkai
- ☑ Japanese Tea Ceremony Experience

D5 HAMAMATSU 🚗 KYOTO 🚗 OSAKA (B/L/D)

- ☑ Kyoto Kiyomizu Temple
- ☑ Arashiyama
- ☑ Arashiyama Bamboo Grove
- ☑ Torokko Train
- ☑ Fushimi Inari Taisha

D6 OSAKA (B/L/D)

- ☑ Osaka Castle (Exterior view)
- ☑ Osaka Castle Park
- ☑ Tsutenkaku
- ☑ Dotonbori
- ☑ Shinsaibashi Street

D7 OSAKA ✈️ DEPARTURE (B/MOB)



✓ 5 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Japanese Cuisine
- ★ Sushi Cuisine
- ★ Sukiyaki Set
- ★ Hot Spring Cuisine
- ★ Shabu-shabu buffet

TOURIST ATTRACTIONS:

TOKYO

- ◆ **Tsukiji Fish Market** - A district adjacent to the site of the former Tsukiji Wholesale Market. It consists of a few blocks of wholesales and retail shops, as well as restaurants crowded along narrow lanes. Here you can find fresh and processed seafood and produce alongside food-related goods such as knives.
- ◆ **Sensoji (Asakusa Kanon Temple)** - The temple is dedicated to the god of mercy, Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And you could walk along Nakamise Shopping Arcade, is bustling with people buying traditional Japanese snacks, which you could see many snack stalls demonstrate how they make it and then sell it still piping hot.
- ◆ **Tokyo Disneyland** - Tokyo Disneyland was the first Disney resort to be opened outside of America. The park is divided into 7 areas and the centerpiece of Tokyo Disneyland, like most Disney resort, is Cinderella's Castle Tokyo Disneyland places regularly as one of the top three most visited theme parks in the world.

HAKONE

- ◆ **Hakone Shrine** - Stands at the foot of Mount Hakone along the shores of Lake Sshi. The shrine buildings are hidden in the dense forest, but are will advertised by its huge torii gates. one standing prominently in the lake and two others over the main street of Moto-Hokone.
- ◆ **Oishi Park** - At the Lake Kawaguchiko northern coast is a park with the superb view which can look at both lake and Mt. Fuji at a time.
- ◆ **Oshino Hakkai** - is underground water from Mt. Fuji. It begins with the snow on the top of Mt. Fuji. The water travel over 60 years, and finally spring at Oshino Hakkai.

KYOTO

- ◆ **Kyoto Kiyomizu Temple** - The temple is renowned for its construction which uses no nails to support the elaborate wooden structure of the main hall. And with a quaint old lane lined with pottery shops lead up to this famous temple.
- ◆ **Arashiyama + Arashiyama Bamboo Grove + Torokko Train** - Arashiyama is a district on the western outskirts of Kyoto and is a nationally designated Historic Site of Scenic Beauty. The bamboo groves are particularly attractive when there is a light wind and the tall bamboo stalks sway gently back and forth. The Sagano Scenic Railway runs seven kilometers from Arashiyama to nearby Kameoka, mostly alongside the pretty Hozu River.
- ◆ **Fushimi Inari Shrine** - is an important Shinto shrine in southern Kyoto. It is famous for its thousands of vermilion torii gates, which straddle a network of trails behind its main buildings. Fushimi Inari is the most important of several thousands of shrines dedicated to Inari, the Shinto god of rice. Foxes are thought to be Inari's messengers, resulting in many fox statues across the shrine grounds.

OSAKA

- ◆ **Osaka Castle Park** - this metropolitan space is dotted with greenery and parks. Every year in March, tourists, photographers, and flower-lovers alike flock to the area to see the beautiful cherry blossoms in bloom. However, Osaka's parks are beautiful all year round; here we explore some of the city's most attractive natural spaces.



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Sunshine City Prince Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Tominoko Hot Spring Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Hamamatsu Concorde Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Osaka Plaza Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Odysys Suites Hotel or similar class x1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic is affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Tokyo Disneyland
迪士尼乐园



Oishi Park
大石公园远眺富士山全景



Sensoji (Asakusa Kannon Temple)
浅草雷门观音寺



精简行程

第一天 启程 ✈️ 东京

第二天 东京 (机上用餐)

- ☑️ 迪士尼乐园 (欣赏烟花表演)

第三天 东京 🚌 富士山 (早/午/晚)

- ☑️ 筑地海鲜市场
- ☑️ 浅草雷门观音寺
- ☑️ 仲见步行街
- ☑️ 涉谷
- ☑️ 免税店

第四天 富士山 🚌 箱根 🚌 滨松 (早/午/晚)

- ☑️ 箱根神社
- ☑️ 大石公园 (远眺富士山全景)
- ☑️ 忍野八海
- ☑️ 茶道体验

第五天 滨松 🚌 京都 🚌 大阪 (早/午/晚)

- ☑️ 清水寺
- ☑️ 岚山公园
- ☑️ 竹林小径
- ☑️ 嵯峨野小火车
- ☑️ 伏见稻荷神社

第六天 大阪 (早/午/晚)

- ☑️ 大阪城 (外观)
- ☑️ 大阪城公园
- ☑️ 通天阁
- ☑️ 道顿堀
- ☑️ 心斋桥

第七天 大阪 ✈️ 回程 (早/机上用餐)



✓ 5早餐 / 4午餐 / 4晚餐

风味餐：

- ★ 日式定食
- ★ 温泉酒店料理
- ★ 寿司定食
- ★ 涮涮锅自助餐
- ★ 陶板烧定食

观光景点：

东京

- ◆ **筑地海鲜市场** - 位于日本东京都中央区筑地的公设批发市场，为东京都11座中央批发市场之一，亦是全世界营运规模最大的鱼市场。
- ◆ **浅草雷门观音寺** - 建于7世纪的佛庙，其象征物是风雷神门，上面挂着写有“雷门”两个大字的大红灯笼，这里每天都有前来参拜的观光客，终年熙熙攘攘。您也可在该寿前的热闹街道“仲见世”购物，此处满布出售纪念品的小店及当地小吃的日式店铺。
- ◆ **迪斯尼乐园** - 在迪斯尼正门的中心，可以看到高耸的“灰姑娘城”这座主建筑，然后在它的周围还建造了多种主题的游乐场和游乐馆，有冒险宫、世界著名故、传说宫、有风景宫、闲游宫、幻想宫等。在东京迪斯尼乐园里还可以看到大型的游行表演，这些表演让您身同进入迪斯尼童话世界、并流连忘返。

箱根

- ◆ **箱根神社** - 于757年幼万卷商人创建在自古就是岳信仰一大圣地的箱根山上，曾为源赖朝、德川家康等许多武将所信奉，是具有历史的神社。箱根神社自古以来就是被尊崇为关东总镇守箱根大权现有的名神社，作为在交通安全、心想事成、开运除厄非常灵验的开运之神人信奉。
- ◆ **大石公园** - 位于河口湖北岸的大石地区，是一座面向河口湖畔的公园。与南岸的八木椅公园一样因熏衣草而出名，也是河口湖熏衣草祭的第二会场。大石公园的面积不大，还能一览富士山的美丽景色。
- ◆ **忍野八海** - 有富士山需水渗入地底后满出的八个池子而形的特别景观、是白佳名泉之一。加上以富士山为背景的美丽景致，确实令人沉迷！

京都

- ◆ **清水寺** - 历史悠久的寺庙，整座建筑完全不用铁钉钉锁。沿途坡道两旁是日式古老建筑及商店，摆满了各种各式的日本手工艺品，陶瓷、日本娃娃等，不胜枚举。
- ◆ **岚山公园 + 竹林小径 + 嵯峨野小火车** - 岚山是京都市西郊的一处自然观光胜地，散布着许多知名的寺院、神社。竹林小径两旁长满了高耸的“野宫竹”，是岚山地区人气很高的观光点。乘坐嵯峨野小火车来游览岚山及保津峡风光，列车沿着保津峡上的铁道行驶，周边风景令人回味！
- ◆ **伏见稻荷神社** - 是位于京都南面的重要神社。以其主建筑物后成千上的朱红鸟居们闻名。山径延伸进入神圣的稻荷山，山高233米。稻荷是神道教诸神中的农业之神，而狐狸被视为是使者。因此，在稻荷神社中可以看到许多尊狐狸的雕像。伏见稻荷神社具有悠久的渊源，早于794年首都迁往京都。

大阪

- ◆ **大阪城公园** - 为大阪著名的景点之一。历史悠久的大阪城，系丰臣秀吉于1586年所建，是由雄伟的石墙砌造而成，登上高五层八阶的天守阁，可以瞭望整个大阪市。城内的历史博物馆里保存有丰臣秀吉的木像、武器和艺术作品等。还有在西之丸庭园，有一片宽阔的草原和曾遭祝融烧毁并再度重建的外堀、太平门等古迹，也是游客放松心情的好去处。



酒店住宿 (5晚)

- ✓ 太阳城王酒店或同级 x1晚
- ✓ 富之子温泉酒店或同级 x1晚
- ✓ 滨松协和酒店或同级 x1晚
- ✓ OSAKA PLAZA 酒店或同级 x1晚
- ✓ Odysis Suites 酒店或同级 x1晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日、公众假期、天气状况、交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	 A330		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费用:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: